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Protokół nr LX|Y|2024
z Sesji Rady Gminy w

z dnia 12 stycznia 2024 roku
godzina rozpoczęcia: 09.36
godzina zakończenia: 11.19

Sesję Rady Gminy Mietków, w dniu 1'2 stycznia 2024r, otworzyta Przewodniczqca Rady Gminy
Mietków He|ena Artymowicz słowami ,,otwieram Sesję Rady Gminy Mietków,,, przywitata
wszystkich zebranych, w sesji wzięło udział 1.4 radnych, |isty obecności radnych oraz sottysów
stanowiq zatqczniki nr t i 2 do niniejszego protokotu.

Następnie Przewodniczqca odczytata porzqdek obrad:

1. Otwarcie Sesji
2. Informacja w sprawie uwag zgłoszonych do protokołu z poprzedniej sesji z dnia 28 grudnia 2023

roku.
3" lnformacje Przewodniczqcej Rady Gminy o działaniach w okresie między sesjami.
4, Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał w okresie między sesjami.
5. Podjęcie uchwały zmieniajqcej uchwałę Rady Gminy Mietków nr LX|/472l2023 z dnia 23

listopada 2023 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko-katolickiej p.w.
Wniebowzięcia Najświętszej Marii Panny w |mbramowicach na prace konserwatorskie i
restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków ruchomych.

6. Podjęcie uchwaty zmieniajqcej uchwałę Rady Gminy Mietków nr nr LXt/474ł2a23 wsprawie
udzie|enia dotacji ce|owej dla Parafi i Rzymsko - Katolickiej p.w. Niepoka|anego Poczęcia NMP
w Maniowie Wielkim na prace konserwatorskie i restauratorskie przy zabytku wpisanym do
rejestru zabytków.

7, Podjęcie uchwały zmieniajqcej uchwatę Rady Gminy Mietków nr LX|1/48O|2023 Rady Gminy
Mietków z dnia 13 grudnia fof3 r, w sprawie wysokości opłat za usługi komunalne na rok2O24
świ ad czon e przez Zakład G ospod a rki Kom u n a l n ej w M i etkowi e.

8. Podjęcie uchwaty W sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej
niezabudowanej oznaczonej jako działka nr LI7, o pow. o,o3oo ha, potożonej w obrębie
Maniów Maniów Mały, stanowiqcejwtasność Gminy Mietków.

9. Podjęcie uchwaty w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na |ata 2024 _
2026.

1-0" Interpelacje i zapytania radnych.
L1. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji.
12. Wolne wnioski, informacje izapytania.
13' Zamknięcie sesji.

Poniewaz porzqdek obrad u|egt zmianie - na zebraniu potqczonych komisji Rady Gminy Mietków w
dniu 12.01,2024 wprowadzone zostaty jako punktY 7,8 i 9 pod głosowania przytoczone wyżej
projekty uchwał, Przewodniczqca Rady Gminy zarzqdzi|a głosowanie w sprawie zmiany porzqdku
obrad.
Głosowato 14 radnych, oddano 1.4 gtosów ,,za,,.Przewodniczqca stwierdzita, że zmieniony porzqdek
obrad został przyjęty jed nogtośnie.

Załqcznik nr 3 . głosowanie imienne w sprawie zmiany porzqdku obrad.



Ad .2

Przewodniczqca Rady Gminy poinformowata, ze nie ma żadnych uwag do protokotu z sesji z dnia 28
grudnia 2023 r.

Ad.  3

Przewodniczqca Rady poinformowata, ze w okresie między sesjami nie podejmowano żadnych
działań.

Ad .4

Wójt Adam Kozarowicz ztozył sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na sesji w dniu 28
grudnia 2023 r.:

Lp" Numer
uchwatv

Data
podiecia

Nazwa Wykonanie

1 LXUI/496/202328.12.2023 W sprawie zmiany budżetu gminy na
2023 rok

Uchwała weszła
w życie

2 LXnt/497/202328.L2.2023 W sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Mietków

Uchwata weszła
w życie.

3 LXXI/498/2023 28.L2.2023 W sprawie usta|enia wydatków
niewygasajqcych z końcem 2023 roku.

Uchwała weszła
w życie.

4. LXnt/499/2Of328.12.2023 W sprawie uchwalenia budżetu Gminy
Mietków na2024rok.

Uchwała weszta
w życie i została
przesłana do
publikacjiw Dz.
Urz. Woi. Doln.

5. LXnt/s}o1202328.72.2023 W sprawie przyjęcia Wielo|etniej
Prognozy Finansowej Gminy Mietków na
lata 2024-2033.

Uchwała weszła
w życie.

6. LXilt/50U202328.L2.2023 W sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż
nieruchomości gruntowej
nieza budow anej, oznaczonej ja ko działka
nr 322/9 o pow. 0,0888 ha, położonej
w obrębie Proszkowice, stanowiacej
własność Gminy Mietków.

Uchwata weszła
w życie.

7. LXilt/5A2/2023 28.L2.2023 W sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż
nieruchomości gruntowej
niezabudowanej, oznaczonej jako działka
nr,J'L7 o pow. 0,0300 ha, potożonej
w obrębie Maniów Maniów Mały,
stanowiącej własność Gminy Mietków.

Uchwała weszła
w życie.

8. LXXI/503/2023 28.72.2023 W sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż
nieruchomości gru ntowej
niezabudowanej, oznaczonej jako działka
nr I98l2 o pow. 0,2100 ha, potożonej
w obrębie Maniów Maniów Mały,
stanowiqcej wtasność GminV Mietków.

Uchwała weszła
w życie.

9 . LXnt/s04/2023 28.72.2023 W sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż
n ieruchomości gruntowej
niezabudowanej, oznaczonej jako dziatka
y }B o pow. 0,0200 ha, położonei

Uchwała weszła
w życie"



W obrębie Maniów Maniów Mały,
stanowiacei własność Gminv Mietków.

1_0. LXX'/s}s/20f3 28.L2.2023 W sprawie przyjęcia wie|oletniego
programu osłonowego w zakresie
dożywiania,,Positek w szko|e i w domu
na lata 2024-2028".

Uchwała weszła
w życie.

Lt. LXWls06/2023 f8.L2.f023 W sprawie podwyższenia kryterium
dochodowego uprawniajqcego do
przyznania pomocy w zakresie
dożywiania d|a osób objętych
wieIo|etnim rzqdowym progra mem
,,Posiłek w szkole i w domu,, na |ata
f0z4-2028 oraz okreś|enia zasad zwrotu
wydatków w zakresie dożywiania
w formie posiłku aIbo świadczenia
rzeczowego w postaci produktów
żvwnościowvch.

Uchwała została
opublikowana w
Dzienniku
Urzędowym
Województwa
Dolnoś|qskiego i
weszla w życie z
dniem L
stycznia f024 r.

L2. Lxiltls}7/2Of328.Lf.2023 W sprawie szczegótowych zasad
ponoszenia odptatności za pobyt
w mieszkaniu treningowym.

Uchwała została
opublikowana w
Dzienniku
Urzędowym
Województwa
Dolnośląskiego i
wjedzie w życie
z dniem
f6.0L.fO24 r.

Ad. s
Podjęcie uchwaty zmieniajqcej uchwatę Rady Gminy Mietków nr LXl/472/2023 z dnia 23 listopada
f0f3 r, w sprawie udzielenia dotacji ce|owej dla Parafi i Rzymsko-kato|ickiej p.w. Wniebowzięcia
Najświętszej Marii Panny w Imbramowicach na prace konserwatorskie i restauratorskie przy zabytku
wpisanym do rejestru zabytków ruchomych.
Projekt uchwaty przedstawiła Skarbnik Gminy Mietków.

Wójt poprosił o słowo komentarza w sprawie tej oraz następnej uchwaty. Jak podkreś|ił środki na WW.
dotacje pochodzq w catości z Programu Po|ski Ład. Jak zaznaczyt Wójt jedynymi obiektami, które
majq charakter użytkowy, a których stan zachowania jest taki, że da się je uratować, to świqtynie.
Więc rady parafia|ne i proboszczowie wystqpi|i z wnioskami do tego prognamu, na które otrzyma|i
dofinansowanie, a Gmina jest w całym procesie swego rodzaju pośrednikiem, który organizuje to
|ogistycznie i nie wydaje Wprost na to pieniędzy z budżetu.

Następnie przewodniczqca zarzqdziła gtosowanie. Głosowato ].4 radnych, oddano L4 gtosów ,,za,,.
Przewod n iczqca stwier dzita, Że u chwata zostata podjęta jed n ogłośn ie.

Załqcznik nr 4 - uchwała zmieniajqca uchwałę Rady Gminy Mietków nr LX||472l2o23 z dnia 23
listopada 2023 r" w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko-katolickiej p.w"
Wniebowzięcia Najświętszej Marii Panny w lmbramowicach na prace konserwatorskie i



restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków ruchomych wraz z głosowaniem
imiennym.

Ad.6

Podjęcie uchwały zmieniajqcej uchwatę Rady Gminy Mietków nr LX|/474/2o23w sprawie udzie|enia
dotacji ce|owej dla Parafi i Rzymsko - Kato|ickiej p.w. Niepokalanego Poczęcia NMP w Maniowie
Wie|kim na prace konserwatorskie i restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.

Gtosowato 1.4 radnych, oddano 14 głosów ,,za,,, Przewodniczqca stwierdzita, że uchwata zostata
podjęta jednogtośnie.

Zalqcznik nr 5 - uchwała zmieniajqca uchwałę Rady Gminy Mietków nr LXU474l2o23w sprawie
udzie|enia dotacji celowej d|a Parafii Rzymsko - Katotickiej p.w. Niepokalarlego Poczęcia NMP
w Maniowie Wielkim na prace konserwatorskie i restauratorskie przy zabytku wpisanym do
rejestru zabytków wraz zgłosowaniem imiennym.

Ad.7

Podjęcie uchwały zmieniajqcej uchwatę Rady Gminy Mietków nr LXl|/480 /2023 Rady Gminy
Mietków z dnia 13 grudnia 2023 r, w sprawie wysokości optat za ustugi komuna|ne na rok 2a24,
świadczon e przez Zak|ad Gospoda rki Kom u n a l n ej w M i etkowi e
Projekt uchwaty przedstawit Kierownik Zaktadu Gospodarki Komunalnej w Mietkowie.
Głosowało 14 radnych, oddano 13 głosów ,,za,, i Lgłos wstrzymujqcy. Przewodniczqca stwierdziła,
że uchwała została podjęta większościq głosów.

Załqcznik nr 6 - uchwała zmieniajqcej uchwałę Rady Gminy Mietków nr Lx!|/48o /2023 Rady
Gminy Mietków z dnia 13 grudnia 2023 r. w sprawie wysokości opłat za usługi komunalne na rok
2024, świadczone przez Zakład Gospodarki Komunalnej w Mietkowie wraz z głosowaniem
imiennym.

Ad.8 .
Podjęcie uchwaty w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej
oznaczonej jako działka nr L!7, o pow. o,o3oo ha, potożonej w obrębie Maniów Maniów Mały,
stanowiqcej wtasność Gminy M ietków.

Projekt uchwaty przedstawił Wójt Gminy Mietków.
Głosowato 14 radnych, oddano 14 gtosów ,,za,,. Przewodniczqca stwierdziła, że uchwata została
podjęta jednogtośnie.

Zalqcznik nr 7 - uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej
niezabudowanej oznaczonej jako działka nr L!7, o pow. o,o3oo ha, położonej w obrębie Maniów
Maniów Mały, stanowiqcej własność Gminy Mletków wrazzgłosowaniem imiennym.



Ad.9

Podjęcie uchwaty w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na |ata 2024 - 2026.

Projekt uchwaty przedstawiła pani Maja Borecka - pracownik GoPS w Mietkowie.
Głosowało 14 radnych, oddano 14 głosów ,,za,,, Przewodniczqca stw]erdzita, że uchwała zostata
podjęta jednogłośnie.

Załącznik nr 8. uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na |ata 2024
- 2026 w raz z głosowa niem imiennym.

Ad. 10.

Nie zgłoszono interpelacji ani zapytań.

Ad" L1

Na poprzedniej sesji nie zgłoszono interpe|acji anizapytań.

Ad. t2

Głos zabrata sottys wsi Mietków - Jolanta Borecka, która powiedziata, że w dniu wczorajszym miały
miejsce konsultacje publiczne dotyczqce zmiany miejscowego pIanu zagospodarowania
przestrzennego (da|ejzwanym mpzp), d|a terenów w Mietkowie przy u|' ogrodowej po byłej kopalni
Eurovia, który to teren zostat obecnie wykupiony przez firmę |ogistycznq Schavemaker. Jak
nadmienita pani sottys, nikt z przedstawicieli f irmy nie pojawił się na konsu|tacjach, ani do tej pory
nie kontaktowat się z mieszkańcami, zaś obraz jej bardzo ekspansywnej dziata|ności, jaki wytania się
z jej dotychczasowej bytności w sqsiedniej Gminie Kqty Wrocławskie, jest co najmniej bardzo
niepokojqcy' Z tego co wiadomo, to wspótpraca między tamtejszym Urzędem Miejskim a firmq
niezbyt się układa. W zwiqzku z powyższym mieszkańcy prosza radnych i Wójta o pochylenie się nad
tematem i przenaIizowanie wszystkich ,,za,,i ,,przeciw,,, płynqcych ze skutków zmianytego mpzp pod
potrzeby tego przedsiębiorstwa' obawy mieszkańców zostały Wyrazone w petycji, którq obecnie
odczytamy.
Następnie Pani Maja Borecka odczytała treść petycji, której kopia stanow! zatqcznik do niniejszego
protokołu.

Przewodniczqca podziękowata i powiedziata, że kieruje petycję do rozpatrzenia przez Komisję Rady
Gminy Mietków.
J. Borecka dodała, Źe jeszcze sq zbierane podpisy do petycji i zostanie z|ozona na biuro podawcze.

Wójt powiedział,ze istotnie w dniu 1.1. stycznia 2024r. miato miejsce wytożenie p|anu ipubliczna
dyskusja, gdzie zostaty ztożone uwagi do projektu planu, które będq szeroko konsu|towane.
Natomiast uwagi ztożone w petycji będq rozpatrywane przez radych. Jak nadmienit Wójt, teren,
o którym mowa obecnie ma zapisy W mpzp okreś|one jako tereny eksploatacji kruszyw. W momencie
gdy nie ma już tam kopalni, p|an uniemożliwia prowadzenie innej działa|ności. Na pewno będziemy
bardzo poważnie do tematu podchodzić i rozważać czy zab|okowanie tego terenu przez brak zmiany
mpzp jest dobre dla naszej Gminy.



J. Borecka powiedziata, że jest w mieszkańcach bardzo duŹo obaw, dlatego taka petycja powstała,
tym bardziej, że na konsu|tacjach by|i ty|ko projektanci, p|anu (urbaniści), a nie przyjechat nikt z firmy.
Sekretarz Gminy - l. Stoma powiedziat, że tutaj nie ma konsultacji, jest procedura pIanistyczna i
spotkanie 1.1. stycznia to publiczne wytożenie p|anu, gdzie zbiera się różne uwagi, zarzutY etc. l jest
konkretny termin na ich wniesienie.

J. Borecka powiedziała, że rozumie to, a|e d|a niej najważniejszy jest ten aspekt ,,|ud1ki,,. Chodzi o
rea|ne obawy mieszkańców, w zwiqzku z czym jeszcze raz ponawia ape|, o to by się zastanowić, czy
otwierać ,,na oścież,, drzwi w naszej gminie d|a działa|ności tego przedsiębiorstwa, bo na poczqtku
wydaje się, że będq z tego ztote góry, a gdy się bliżej przyjrzeć to nieciekawie. Następnie rozdata
każdemu z radnych po egzemplarzu petycji.

Następnie gtos zabrat radny R. Łqcz, który zapytat czy wymiana przystanków autobusowych powinna
być finansowana z funduszu soteckiego?
Wójt odpowiedziat, że jego intencjq jest żeby była, bo wtaśnie ku temu służy fundusz. oczywiście
tutaj największq moc sprawczq majq sołtysi, którzy majq na zebraniu wiejskim moz|iwość sktadania
propozycji rozdysponowania funduszu soteckiego. Rola Wójta ogranicza się jedynie do sktadania
próśb o konkretne wydatkowanie funduszu sołeckiego (np. na przystanek, a|bo na uzupełnienie
monitoringu etc.)
Następnie radny Łqcz zadat pytanie czy Wójt może zawetować fundusz sotecki, który jest nierea|nie
rozdysponowany? Jego zdaniem, ten fundusz w Maniowie Wie|kim zostat uchwa|ony na złe
przedsięwzięcia. Na zebraniu wiejskim było ki|ka osób, i wyszto na to, że ma być kupiony ciqgnik do
koszenia trawy za 12.ooo zt do koszenia boiska, na którym nic się nie dzieje. A do tej pory zamawiane
było koszenie w ZGK 2-3 razy do roku i to wystar czy|o. Jego zdaniem te środki można przeznaczyć
choćby na przystanek autobusowy d|a dzieci, czy Wyposażenie świet|icy, z której Iudzie korzystajq..A
nie przychodzi na zebranie jedna osoba, która mówi ,,ciqgnik,, i na tym koniec' W tym momencie onjako radny prosi o interwencję Wójta w tej sprawie, gdyż nie pozwo|i aby sprzeniewierzyć pieniqdze
na takie cele. Sami mieszkańcy prosi|i go o zabranie głosu w tej sprawie, a jeśli będzie trzeba to się
zbierze podpisy mieszkańców.

W tym momencie obrady sesji opuścił radny Janusz A|bert.

Sottys l. Mól powiedziata, że przecież to mieszkańcy decydujq, my jako sottysi na zebraniach pytamy
mieszkańców jakie sq ich potrzeby. Radny Łqcz powie dziat, ze on nie rozumie, że kiedy jest
przystanek zdewastowany, a lekkq rękq wydaje się czyjeś pieniqdze żeby sobie ciqgnikiem pojeździc.

Gtos zabrał Wójt, który powiedziat, że fundusz moŹe być zawetowany tylko wówczas, kiedy jest
przeznaczony na coś, co nie jest zadaniem własnym gminy. Utrzymanie terenów zie|onych nalezy do
tych zadań, a boisko jest mieniem gminy, więc pod tym wżględem wszystko jest w porzqdku. Nadtojeśli zebranie byto zwotane zgodnie ze statutem, który mówi, że jeś|i nie ma Wymagane liczby
mieszkańcóW to po 15 minutach jest zwotywane W tzw. drugim terminie i wówczas wszystkie
uchwały zebrania soteckiego sq ważne, bez wzg|ędu na to ile jest na nim osób. l wówczas sottys
przedstawia projekt uchwaty pod gtosowanie i albo to przechodzi |ub nie. Lub też jest inna formuta,
kiedy na zebraniu zbiera się propozycje. Ale to ostatecznie sottys przedktada pod gtosowanie projekt
uchwały Wypracowany pod gtosowanie, no chyba, ze mamy określonq |iczbę mieszkańców, która
zebrata podpisy i przedkłada na zebraniu projekt rozdysponowania środków z funduszu.
Natomiast ja mogę porozmawiać z paniq sottys, że jest u Was taka kwestia i czy ewentua|nie nie ma
potrzeby zwotania zebrania wiejskiego w sprawie zmiany przeznaczenia funduszu sołeckiego. A|e



może być tak, że na zebraniu okaże się, że wciqŹ większość majq osoby, które chcq zakupu tergo
traktorka i to zostanie utrzymane. Takie rzeczv byty już kupowane z funduszu sołeckiego np. W
Domanicach i Stróży czy W Milinie i tam mieszkańcy wtasnym sumptem utrzymujq tereny zie|one. Na
duże powierzchnie wysytamy ZGK, ale jego moż|iwości usługowe się też kurczq, bo latem sq ur|opy,
obecnie teraz sQ też zwo|nienia chorobowe, a ich priorytetem jest dostarczenie wody i obsługa
kanalizacji.

Radny Łqcz powie dział, ze nie ,,na|atuje,, w tym miejscu na paniq Sottys, gdyż sam jq rekomendował
na sottysa. Ale ta wspótpraca między nimi musi się uktadać i się układa. ona nie dawała propozycji
zakupu ciqgnika, a|e tutaj przychodzi dwie, trzy osoby i zapada taka decyzja. Następnie stwierdził, że
pamięta że Wójt mówit, że jeśli pieniqdze sq źle dzie|one to będzie interweniował i teraz o to prosi.
Druga sprawa, że jest prośba o ustawienie jednej |ampy na skrzyżowaniu u|ic Sobóckiej i Bocznej,
tam jest nowa droga zrobiona ijest po prostu ciemno.

Wójt powie dziat, ie nie raz byto tak, że sam prosit sołtysów, o takie a nie inne przeznaczenie funduszu
sołeckiego, i tak argumentacja przytoczon a przez Pana jest świetna a|e do przedstawienia na
zebraniu wiejskim. Więc reasumujqc - jeś|i chodzi o |ampę to prosi o ztożenie wniosku do Pana
Jerzego Franczyka, jeżeIi zaś o kwestię podziału funduszu to porozmawia z Paniq Sołtys, czy jest
przekonana o stuszności tego podziatu.

Następnie Wójt dodat, że jeże|i chodzi o |ampy to otrzyma|iśmy dofinansowanie w wysokości
680.000 z programu Polski Ład Rozświetlamy Po|skę imusimy zna|eźćjeszcze ].7o.oo0 wktadu
wtasnego, żeby dokonać catościowej wymiany opraw na LED-y, co z jednej strony powinno zapewnić
oświetlenie bardziej wydajne i mniej awaryjne niż do tej pory. Jeże|i Pan radny widzi konieczność
ustawienia |ampy w Maniowie Wie|kim, to pojedziemy tam i się przyjrzymy.
Sołtys J. Borecka zgłosita także potrzebę ustawienia |ampy w Mietkowie na skrzyżowaniu ulic
K|onowej i Lipowej, gdzie sq nowe domy.
Wójt odpowiedział, że takie wtaśnie uzupełnienia też mogq być rea|izowane z funduszu soteckiego.
Sołtys odpowiedziata, że majq to wpisane w przedsięwzięciach.

Wójt odpowiedziat, że dziękuje, bo to wtaśnie na tym sprawa polega, podobnie z monitoringiem
gdzie z budżetu był zbudowany szkie|et, a obecnie z funduszu sa uzupetnienia w konkretnvch
miejscowościach.
Następnie dyskusja ponownie wrócita do kwestii nie uchwa|ania zmiany mpzp d|a terenów po bytej
Eurovii' Wójt zadał pytanie czy istotnie chcemy żeby teren po Eurovii ,,zarósł grzybami,,?
Sołtys Borecka odpowiedziata, ze nie o grzyby chodzi, a|e o to żeby firma pokazata swoje prawdziwe
intencje. Mieszkańcy majq obawy, i chcq usłyszeć o wszystkich ,,za,, i ,,przeciw.,,
Wójt powiedział, ze oczywiście wszystko trzeba na spokojnie rozwazyć, a|e pragnie zauważyć, że to
co przedsiębiorstwo kupiło od gminy (grunty), to jest jedynie ułamek z te8o co zostato przez firmę
nabyte zarówno od Eurovii oraz osób prywatnych.

J" Borecka powiedziata, że owszem tego nikt nie neguje, a|e patrzymy na p|an, który ma rea|ne
znaczenie, a który to Państwo uchwa|acie.
Radny Dominas stwierdzit, że 3 |ata temu Pani,Jo|a Borecka i Pan Andrzej Pietruszka mie|itrochę inne
zdanie, a teraz już trochę jest póŹno"
i. Borecka powiedziata, ze iui dawno zgtaszata pewne rzeczv i uwagi i to jest zaprotokotowane.
Natomiast usta zostały jej zamknięte gdyż padty słowa, Że ,,zawszeznajdq się osoby niezadowo|one,
które narobiq szumu i odejdq kontrahenci.,,



R. Dominas - mówiliśmy, że Schavemaker nie będzie powodował szkód na tych terenach gdyż to jest
firma logistyczna.

J. Borecka odpowiedziała, że juŻ jq straszono, że koto si|osów będziemy czekać na ,,producenta
zegarków,,, gdyż to będzie cicha produkcja, a|e jakoś Gmina nie padła, choć producent nie przyszedt,
a jakoś prosperujemy, więc rozważmy temat naprawdę so|idnie. Jeś|i my im nie pozwo|imy na te
kontenery, to oni sobie poradzq jak w Kqtach Wroctawskich - będq je składować wzdłuż torów i
dowozić transportem samochodowym. ostatnio cata |inia ko|ejowa w Kqtach byta zerwana wtaśnie
przez kontenery. Caty transport będzie przerzucony na ulicę ogrodowq, na którq nie mamy wpływu
bo to droga powiatowa. A my teraz już |atem nie wyrabiamy gdy Wszyscy jeidŻq nad zalew. Co będzie
daIej? To jest przecież jedna z największych firma transportowych na świecie.
Czekamy ze strony firmy na konkretne propozycje, co moga zaoferować przy budowie infrastruktury.
Bo od tego trzeba zaczqć. A widać też, że jeśli chodzi o ich działa|ność pro publico, to też takiej
rewelacjiw Kqtach Wroctawskich wca|e nie ma.
Wójt odpowiedział, że dzisiejsze obrady sa na pewno obserwowane i jest duża szansa, że ta dyskusja
skłoni przedsiębiorców do ztożenia wizyty i spotkania się z mieszkańcami.
Radna G. Jabłońska nadmienita, że jeś|i nie uchwa|imy zmiany p|anu, to wtedy zapewne inwestor
bardzo szybko się pokaże.
Wójt odpowiedział, że zab|okowanie zmiany planu zablokuje wsze|kq dziata|ność na tym terenie, a
on szuka wsze|kiego rodzaju źrode| zasi|ania budżetu, co przedkłada się na realizację Państwa
radnych i sottysów postulatów.

J. Borecka powiedziata, że chodzi po prostu o anaIizę czy to się zwyczajnie opłaca, zwłaszcza pod
kqtem ustawy, która zwa|nia termina|e kolejowe z podatków.

Wójt odpowiedziat, że owszem ma tego świadomość i podejmuje dziatania rozmawiajqc z
par|amentarzystami, zamówiona została też ekspertyza prawna w tym zakresie. Mamy w tej chwi|i
w sejmie byłych wójtów, i w naszym imieniu działa także Stowarzyszenie Gmin Wiejskich RP itymi
kanatami chcemy działać w tym zakresie. Wójt zwrócił uwagę, że w tej chwili cały łańcuch zdarzeń,
który jest niekorzystny d|a naszego budżetu, choćby wzrost pensji minima|nej i drastyczny wzrost
inflacji. Jeś|i chodzi o kwestię tej uchwały to teraz też wciqż trwajq przetasowania w ministerstwach,
więc na pewno nie da się sprawy rozwiqzać z dnia na dzień. Na dzień dzisiejszy nie ponieś|iśmy
żadnych strat bo, po odejściu Eurovii jeszcze nic nie zostało zainwestowane. Też już była taka sytuacja,
że bocznica byta zwo|niona z podatku, potem to się zmienito, więc nic nie stoi na przeszkodzie, żeby
z powrotem zmienić prawo tak, aby byto to opodatkowane. Wójt poprosit aby nie dziataćw emocjach
ty|ko patrzqc na interes gminy. Nie mamy informacji od wtaścicie|a jak dokładnie chce wykorzystać
ten teren. Jak podkreślił, btędem inwestora byto to, że nie nawiqzat kontaktu z |okaInq spotecznościq.
To stanowisko mieszkańców wyrażone W petycji powinno zaś dać im do myś|enia. Do 26 stycznia jest

termin sktadania uwag do wytożonego mpzp, po tym terminie będziemy się nad nimi pochy|ać. I nikt
nas w tym zakresie nie pogania i nie pospiesza.

Wójt poprosit jeszcze o pozostanie po sesji radnych i sottysów, gdyż otrzyma|iśmy prezentację od
firmy Polenegria, która zamierza u nas wybudować farmę fotowoltaicznq. Jak podkreślił temat ten,
zapewne też będzie wzbudzat emocje, choć z tego co wiadomo to |udzie bez oporów sprzedajq
ziemię pod ten cel. Podobnie zresztq jak dIa'przedsiębiorstwa , którego dotyczyta petycja. I może być
tak, że pod petycjq będa podpisy osób, które transakcji dokonały.

J. Borecka stwierdziła, że firma raczej nie spodziewała się, że 11stycznia nikt nie przyjdzie i wszystko

,,przejdzie gtadko".



Wójt razem z Przewodniczqcq Rady powiedzie|i, że pochy|q się z uwagą nad petycjq.

Ponieważ nie było więcej żadnych pytań i uwag, Przewodniczqca przeszła do zamknięcia sesji.

Ad. L3
Przewodniczqca Rady zamknęła sesję słowami:,,Zamykam Sesję Rady Gminy Mletków."
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